
 

    

 
 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  
 
Torsdag d. 18. April 2024 kl. 17.00-19.00 
 
Sted: Personalerummet, Løsning Skole 
 
Mødedeltagere: Pia Stilling, Jane Frandsen, Gitter Bekker, Poul Johannessen, Winnie Stausgaard 
Henriksen, Lone Hjort, Camilla Laurberg, Kia Mølvang, Ulrik Mikkelsen, Wickie Jørgensen, Jesper 
Karkov.  
 
Afbud:  
 
Mødeleder: Pia Stilling  
 
Referent:  Wickie Jørgensen 
 
Bemærk: Mødet starter kl. 17.00. 
 
Dagsorden: 
 

1. Besøg fra elevrådet (15 min) 

Der har ikke været afholdt elevrådsmøder siden starten af året, så det er lidt svært at huske 

hvad vi har arbejdet med. 

Dejligt med anderledes dage. 9. årgang synes de slapper af på fællesdagene. 

Har været i gang med at planlægge en fælles dag for hele skolen, men de ved ikke hvornår 

det er. 

De synes, at der er et godt miljø i udskolingen. 

Der er elever der synes, at det er træls at de skal aflevere deres mobiltelefoner, men det er 

skolens politik.  

Der skal vælges 2 fra elevrådet til at arbejde med undervisningsmiljøet. 22. maj er der ar-

rangeret en dag for undervisningsmiljørepræsentanterne i Hedensted kommune. 

Kunne elevrådet komme med ideer til hvordan der skal arbejdes med ”skærm”politik? Det 

kan være problematisk hvis vi skal italesætte det over for hinanden. Måske det er bedre at 

have den dialog i de enkelte klasser. 

 

 

2. Kort nyt fra Jesper (10 min) 

 

Jesper og DJ har været i Odense til Big Bang konferencen, hvor Martin fik en pris som 

årets naturfagslærer for Danmark Vest. Prisen giver 50.000 til DJ og 200.000 til skolens ar-

bejde med natur og teknologi. 

 

Vi har haft brug for skolens sorgplan og det giver anledning til at tage den op i lokal-MED. 

Vi har et tæt og godt samarbejde med Løsning kirke i forhold til Sune kommer i de situatio-

ner hvor sorgen skal italesættes. 

 

Der er sat gang i arbejdet med Byens hus igen. Det bliver i et mindre format end de første 

planer der er arbejdet med, men der er gang i samarbejdet igen og det bliver et godt og 

spændende samarbejde. 

 

SFO tilbuddet går til og med 4. årgang. Mange vælger desværre at tage i Bikuben, som er 

et gratis tilbud. 



3. Skoleårets planlægning 2024-25 (20 min)  

 

Antallet af fælles fagdage på tværs af skolen er evalueret og der var en tilbagemelding om 

at der var for mange. 

Dialogsamtalerne pegede på at der var et ønske om 50 min. Lektioner ud fra et ønske om 

fordybelse i fagene. 

Vi har besluttet at indføre fagdage hver fredag fra 8-14 på alle klassetrin i almenafdelingen. 

Der er rigtig god stemning omkring de ugentlige fagdage. 

 

Vi bibeholder RET- dagene, skolefestuge, og innovationsdagen. 

 

Vi kan beholde alle personaler i år. 

 

 

4. Skoledagen struktur (10 min) 

 

Ringetiderne bevares. 

 

5. Skærmpolitik (55 min) 

 

Jesper gennemgår en undersøgelse af udskolingens elevers skærmbrug. 

Jesper foreslår et udvalg som ser på forskellige skolers politikker, som kan fremlægges for 

skolebestyrelsen, og som kan danne udgangspunkt for en skærmpolitik. Læn jer gerne op 

af Tesfayes anbefalinger, skole og forældre, andres skolers politikker. 

Pia, Gitte og Poul har meldt sig til udvalget. 

 

 

 
6. Økonomi (10 min) 

 

Udgår pga tid. 

 

 

7. Evt.   

 

 

 
 

Vel mødt  
 
 
 Pia Stilling    Jesper Karkov 

Formand    Skoleleder 
 

 

 

 


